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ZÁPISNICA 
z 11. zasadnutia Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja konaného dňa 19. 09. 2011 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 
2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011 
3. Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov 

4. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

5. Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 5/2008 o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach v znení 
VZN KSK č. 4/2010 a VZN KSK č. 10/2011 

6. Informatívna správa o implementácii projektov cezhraničnej spolupráce ENPI – HU – SK 
– RO – UA (vyhodnotenie 2. výzvy) 

7. Informatívna správa o implementácii projektov cezhraničnej spolupráce programu HU – 
SK (vyhodnotenie 3. výzvy) 

8. Kofinancovanie projektov v rámci 4. výzvy Programu cezhraničnej spolupráce HU – SK 
9. Správa o činnosti organizátora regionálnej integrovanej dopravy – ORID, s.r.o. Košice 

a informácia o príprave výstavby dopravnej infraštruktúry Integrovaného dopravného 
systému koľajovej dopravy 

10. Rôzne: 
- informácia prodekana Strojníckej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

o smerovaní ďalšieho rozvoja fakulty 
11. Záver 

 
BOD 1 

Otvorenie, schválenie programu rokovania 

Predseda komisie JUDr. Jozef Konkoly privítal prítomných a predložil na schválenie program 
rokovania komisie. V úvode rokovania skonštatoval, že na zasadnutí komisie je prítomných 
14 členov komisie, to znamená, že zasadnutie je uznášaniaschopné. Ospravedlnení 3 
členovia komisie. 



Komisia schválila návrh programu podľa zaslanej pozvánky. 
 
BOD 2 

Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2011 

Spracovateľ: Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií 
Materiál prezentovala: Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 3 

Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 
samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 
a doplnkov 

Spracovateľ: Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií 
Materiál prezentovali: Ing. Kvetoslava Lipovská, Ing. Peter Ťapák 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia neodporúča poskytnúť finančné prostriedky na predmetné akcie, z dôvodu 
nesplnenia podmienok v zmysle VZN KSK č. 3/2006 o poskytovaní dotácií; odporúča 
zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so znením návrhu na 
uznesenie. 

 
BOD 4 

Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 
kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja 
č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

Spracovateľ: Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií 
Materiál prezentovala: Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu 
Diskusia: Ing. Holečko 
V priebehu diskusie boli prezentujúcou zodpovedané všetky položené otázky, neboli vznesené 
pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 5 

Návrh VZN KSK, ktorým sa mení a dopĺňa VZN KSK č. 5/2008 o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach v znení 
VZN KSK č. 4/2010 a VZN KSK č. 10/2011 

Spracovateľ: Ing. Štefan Kandráč, vedúci odboru školstva 
Mgr. Ľudmila Dancáková, vedúca právneho odboru 



Materiál prezentoval: Ing. Štefan Kandráč 
Diskusia: p. Rečka 
V priebehu diskusie boli spracovateľom zodpovedané všetky položené otázky, neboli 
vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v súlade so 
znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 6 

Informatívna správa o implementácii projektov cezhraničnej spolupráce ENPI – HU – 
SK – RO – UA (vyhodnotenie 2. výzvy) 

Spracovateľ: Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja 
a vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov 

Materiál prezentoval: Ing. Imrich Fülöp 
Diskusia: JUDr. Konkoly, Ing. Holečko, Ing. Ťapák 
V priebehu diskusie boli spracovateľom zodpovedané všetky položené otázky, neboli 
vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 7 

Informatívna správa o implementácii projektov cezhraničnej spolupráce programu HU 
– SK (vyhodnotenie 3. výzvy) 

Spracovateľ: Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja 
a vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov 

Materiál prezentoval: Ing. Imrich Fülöp 
Diskusia: Ing. Korotnoky, JUDr. Konkoly, Ing. Holečko, RNDr. Bauer, Ing. Ťapák 
V priebehu diskusie boli spracovateľom zodpovedané všetky položené otázky. 
Komisia žiada spracovateľa, pripraviť na novembrové zasadnutie komisie materiál, ako čeliť 
nastaveným problémom, týkajúcich sa financovania projektov. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie. 

 
BOD 8 

Kofinancovanie projektov v rámci 4. výzvy Programu cezhraničnej spolupráce HU – SK 

Spracovateľ: Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja 
a vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov 

Materiál prezentoval: Ing. Imrich Fülöp 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Vzhľadom k tomu, že do konania komisie nebol spracovaný materiál, Komisia materiál 
vzala na vedomie. 

 



Doplňujúci materiál: 

Združenie finančných prostriedkov v rámci projektu Cesty KSK 2 

Spracovateľ: Ing. Imrich Fülöp, zástupca riaditeľa Úradu Košického samosprávneho kraja 
a vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a implementácie projektov 

Materiál prezentoval: Ing. Imrich Fülöp 
Diskusia: - 
Neboli vznesené pozmeňujúce ani doplňujúce návrhy. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Vzhľadom k tomu, že do konania komisie nebol spracovaný materiál, Komisia materiál 
vzala na vedomie. 

 
BOD 9 

Správa o činnosti organizátora regionálnej integrovanej dopravy – ORID, s.r.o. Košice 
a informácia o príprave výstavby dopravnej infraštruktúry Integrovaného dopravného 
systému koľajovej dopravy 

Spracovateľ: Ing. Ladislav Olexa, PhD., vedúci odboru dopravy 
Ing. Juraj Krempaský, konateľ ORID, s.r.o. 

Materiál prezentoval: Ing. Juraj Krempaský 
Diskusia: RNDr. Bauer, Ing. Zika, JUDr. Konkoly 
V priebehu diskusie boli spracovateľom zodpovedané všetky položené otázky. 
Odsúhlasené jednohlasne 
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 
v súlade so znením návrhu na uznesenie; odporúča v záujme naplnenia projektu 
iniciovať rokovanie na najvyššej úrovni (predseda KSK, primátor mesta Košice, 
zástupcovia z Ministerstva dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR, ŽSR a ORID), 
s cieľom odstrániť potenciálne riziká v oblasti prípravy a realizácie projektu 
integrovanej dopravy. 

 
BOD 10 

Rôzne 

Informácia prodekana Strojníckej fakulty Technickej  univerzity v Košiciach 
o smerovaní ďalšieho rozvoja fakulty 

Predseda komisie ospravedlnil neprítomnosť pána profesora Badidu, z dôvodu konania 
Vedeckej rady. Informácia bude prezentovaná na najbližšom zasadnutí komisie. 

 

Pripomienka z 10. zasadnutia komisie regionálneho rozvoja 

Informácia k bodu č. 7: do súťažných podmienok zahrnúť podmienku garantovania kvality 
cesty (doba záruky) na minimálne 5 rokov, bola dňa 09. 09. 2011 zaslaná členom komisie 
mailovou poštou. 

 

Podľa plánu úloh komisie regionálneho rozvoja na II. polrok 2011 mala komisia 
v septembrovom termíne prerokovať doplňujúci materiál – Informácia o aktuálnych témach 
týkajúcich sa agendy regionálneho rozvoja. Tento materiál bol prerokovaný už na 
augustovom zasadnutí a týkal sa programu Minerva 2.0. 



Ing. Ťapák prítomných pozval na konferenciu k projektu KNOWBRIDGE, ktorá sa uskutoční 
21. – 22. 10. 2011 v Kechneci. 

 
BOD 11 

Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predsedajúci komisie poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie komisie regionálneho rozvoja. 
 
 
 
V Košiciach dňa 20. 09. 2011 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. Peter Ťapák 
tajomník komisie 

...................................................... 
JUDr. Ing. Jozef Konkoly 

predseda komisie 
 


